

L'entreprise 3SP Technologies conçoit, fabrique et commercialise des composants optoélectroniques performants depuis plus de 25 ans. 3SP Technologies s'est engagée depuis de nombreuses années dans une démarche formalisée d'amélioration continue, porteuse de sens et de confiance pour l'ensemble de ses parties intéressées, par la certification ISO 9001. Notre expérience nous a permis de déterminer pour 2024 nos enjeux stratégiques et de les décliner en objectifs qualité :

ZERO Défaut

- RESPECTER NOS ENGAGEMENTS DE PERFORMANCES
- AMELIORER LA REPRODUCTIBILITE DE NOS PROCEDES
- RESPECTER LES EXIGENCES LEGALES ET REGLEMENTAIRES

ZERO Délai

- RESPECTER NOS ENGAGEMENTS DE DELAIS
- ETRE RÉACTIF FACE AUX DEMANDES CLIENTS
- INTRODUIRE LES NOUVEAUX PRODUITS A TEMPS
- AMELIORER NOS LEADTIMES

ZERO Perte €

- REDUIRE LE COUT DE NOS PRODUITS
- MAÎTRISER NOS DÉPENSES
- VALIDER NOS CAPEX CLES AFIN DE SECURISER ET AUGMENTER NOS CAPACITES DE PRODUCTION

100% Engagés

- FACILITER LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL ET PERSONNEL DES SALARIÉS
- DÉVELOPPER UNE CULTURE D'ENTREPRISE OUVERTE SUR LA PRISE DE RISQUES ET LE SENS DU CLIENT

SATISFAIRE NOS PARTIES INTERESSEES

Ces objectifs sont déclinés dans nos processus et doivent guider tous les acteurs de l'entreprise.

L'implication et la mobilisation de tous sont la clé de notre réussite.

De mon côté, je m'engage à mettre en œuvre les moyens nécessaires au respect des règles définies et à la réalisation de nos objectifs, afin d'assurer la pérennité de notre entreprise.

Fait à NOZAY, le 21 février 2024



Guang-Hua DUAN

Directeur Général de 3SP Technologies

Quality Policy

3SP Technologies designs, manufactures and markets efficient opto-electronic devices for more than 25 years.

Thanks to 3SP Technologies' commitment to quality, we have put in place a formalized, comprehensive improvement process which clearly meets the stringent demands and sensibilities of all parties concerned in ISO 9001 certification.

Our experience has allowed us to define our strategic challenges for 2024 and to convert them into the following quality objectives :

ZERO Defect

- BY HONORING OUR PERFORMANCES COMMITMENTS
- BY IMPROVING OUR PROCESSES REPRODUCIBILITY
- BY RESPECTING LEGAL AND REGULATORY REQUIREMENTS

ZERO Delay

- BY HONORING OUR DEADLINES COMMITMENTS
- BY BEING RESPONSIVE TO CUSTOMER REQUESTS
- BY INTRODUCING NEW PRODUCTS IN TIME
- BY IMPROVING OUR LEADTIME

ZERO Loss €

- BY REDUCING OUR PRODUCT COSTS
- BY CONTROLLING OUR EXPENSES
- BY VALIDATING OUR KEY CAPEX IN ORDER TO SECURE AND INCREASE OUR PRODUCTION CAPABILITIES

100% Engaged

- BY FACILITATING THE PROFESSIONAL AND PERSONAL DEVELOPMENT OF EMPLOYEES
- BY DEVELOPING A CORPORATE CULTURE THAT IS OPEN TO RISK TAKING AND CUSTOMER FOCUS

TO SATISFY ALL INTERESTED PARTS

These objectives are cascaded in our processes and must give the guidance to all the employees.

The involvement and the mobilization of all are the key to our success.

As General Manager, I am committed to implement the means required to comply with the defined rules and achieve our objectives, in order to ensure the sustainable development of our company.

NOZAY, 21st February 2024



Guang-Hua DUAN
General Manager of 3SP Technologies